
WATERSKI & WAKEBOARD VLAANDEREN VZW  

BE 0417.506.311 I RPR Antwerpen 

📍 Beatrijslaan 25 bus 2 - BE-2050 Antwerpen I ☎ +32-3-2711959  

              🌐 waterski.be I stuurbrevet.be I 📧 wsv@waterski.be I   

€  BE85 4073 0644 4106 I BE24 7380 1362 0438 

 

VERSLAG BESTUURSORGAAN 24/10/2023 

*** beslissingen werden unaniem genomen tenzij anders vermeld *** 

Publieke versie 
 

1. AANWEZIGHEDEN 

 Aanwezig: Peter Swinnen, Michel Fobelets, Jan Dooms, Jean Claude Callewaert, Dirk Roofthooft, & 
Margot Callewaert. 

 Verontschuldigd: Sven Van De Velde. 
 Afwezig: / 
 Genodigd: Karin Desart, Nele De Rooster & Simon Platteeuw. 

2. GOEDKEUREN VERSLAG 

Beslissing: Het intern verslag & webversie, van het bestuursorgaan 12/06/2023, wordt goedgekeurd. 
Motivatie: Er zijn geen bijkomende opmerkingen ontvangen. 
 

3. OPVOLGING ACTIEPUNTEN VORIGE VERGADERING(EN) 

 Verzekeringen: De marktstudie is gelanceerd en zit in de afrondingsfase. De resultaten zullen 
worden voorgesteld op een overleg 07/11/2023. Eerste info is dat de sportfederatiepolis qua 
dekking/prijssetting goed zit en er voorlopig geen verbeterd voorstel voorligt.  

 Beleidsfocus, ingediend via kansengroepen, seated wakeboarden werd niet goedgekeurd. 

4. FINANCIES 

 Beslissing: n.a.v. de melding van KBC over de gewijzigde tarieven voor hun diensten werd beslist 
om het kaskrediet, en de daaraan gekoppelde kosten op te zeggen. 
Motivatie: weliswaar is dit een minimale kost, maar na overleg blijkt deze “slapende” kost niet 
meer relevant te zijn. 

 De STAVAZA (volledig/aandachtspunten) wordt toegelicht en verduidelijkt waar nodig. 
 Er is een herberekening gevraagd van het gewijzigd sociaal passief n.a.v. het pensioen van Marleen. 
 Alertheid geboden voor de “prijzenpolitiek” van andere nautische dienstverleners. 
 De afrekening van de subsidies (BW/JS) ’22 is gekend. 
 n.a.v. de aanvraag subsidiëring ’24 bij SVL hebben we de voorlopige begroting ’24 licht gewijzigd: 

o we kennen de bedragen JS waarvoor een, principiële 2-jaarlijkse (’23-’24) goedkeuring werd 
gegeven. Beslissing: het restsaldo wordt voorlopig niet ingeschreven in de begroting ’24. 
Motivatie: afwachten wat het finaal eindresultaat ’23. 

o Beslissing: Voor CAB-WAK worden de middelen ook herschikt. 
Motivatie: meer reële begroting.  
 

 

 

 

https://kbopub.economie.fgov.be/kbopub/zoeknummerform.html?nummer=0417506311&actionLu=Zoek
http://maps.google.com/maps?saddr=&daddr=Beatrijslaan+25++2050+Antwerpen+Belgi%C3%AB
tel:+32-3-2711959
https://www.waterski.be/federatie/stuurbrevet-en-boorddocumenten/#breadcrumb
https://stuurbrevet.be/index.php/icc/
mailto:wsv@waterski.be
https://www.waterski.be/federatie/
https://www.sport.vlaanderen/
https://www.facebook.com/waterskivlaanderen
https://www.instagram.com/waterskiwakeboardvlaanderen/


  
 Beslissing lidgelden: de voorgestelde indexatie van de lidgelden wordt aanvaard. Maar het voorstel 

om voor racing een bijkomende kost in het gewone lidmaatschap aan te rekenen, wordt niet 
aanvaard.  
Motivatie: de verzekering voor racers is effectief veel duurder. Maar het moet duidelijk zijn aan 
wie deze wordt aangerekend. Via een gewoon lidmaatschap is dat niet duidelijk. Dit onderscheid 
kan best via een wedstrijdlicentie gebeuren.  

 Beslissing wedstrijdlicenties: De competitielicenties worden vanaf 2024 wel geïndexeerd, maar 
worden dan toch niet afgerond. Wel komt er de vaste kost van €5 extra voor de wedstrijdlicenties 
racing (zie motivatie hierboven). 

 De mogelijkheden worden bekeken om eventueel over te gaan tot de aankoop van een 
sublimatieprinter. 

5. DISCIPLINE – PROVINCIE  – KBWSF 

5.1. DISCIPLINE 

 RAC: er lijkt een boycot vanuit de WK (AUS) organisatie te zijn om deelnemers voor allerhande 
(WC-pas, verzekering ter plaatse, …) zaken op kosten te jagen. De teneur is om alsnog het nodige 
voor te schieten en nadien de kosten proberen te recupereren. 

 TOU: Beslissing: indien er Belgen zouden deelnemen aan het Benelux kampioenschap, en zij 
zouden nog geen Team Belgium t-shirt hebben, dan zal WSV dit voorzien.  
Motivatie: WSV wil mee onze skiërs ondersteunen en ons als land op de kaart zetten. Het nodige 
zal doorgerekend worden @ KBWSF. 

 WAK:  
o IWV meldde dat het bereid is om het BK ’23, dat niet (blauwalgen) is kunnen doorgaan, te 

organiseren in ’24. Dat betekent een extra competitie aangezien het BK ’24 sowieso in 
Wallonië doorgaat. 

o Bedoeling was om het EK ’23 bij Batoo Beernem te organiseren. Er was een annulatie door 
blauwalgen. Finaal zal het kampioenschap doorgaan in Italië. 

 DIS: er werd een seated cab-wak kamp georganiseerd o.l.v. de wereldkampioen. Op het BK waren 
er zelfs 6 deelnemers in de seated categorie. 

 BAR: /. 
 SHOW: er werd een enquête uitgestuurd om de input vanuit de discipline zelf te verkrijgen m.b.t. 

de werking en eventuele verbeterpunten. Misschien wordt er een talent team werking, op 
federatie basis, uitgewerkt. 

 CAB-WAK: Hyperlite tour was heel goed, populaire formule. De Ronix tour was minder overtuigend. 
Er zal bevraagd, geëvalueerd en bijgestuurd worden richting 2024. Youth talent team werking moet 
herbekeken worden i.f.v. beschikbare momenten in de clubs en eigen trainingen van de riders. 
Er was het eerste jaar een Team Belgium werking die als globaal succesvol wordt aanschouwd maar 
ook hier verder kan bijgeschaafd worden. Het Team Belgium is een puur Vlaams initiatief dat als 
heel positief wordt bevonden door de Waalse ouders. 
De globale BK organisatie werd als positief onthaald. Wel te vermelden is dat er in de toekomst 
moet worden afgestemd hoe/wie/welke medailles worden overhandigd.  

5.2. PROVINCIE 

/. 

5.3. KBWSF 

/. 



6. FYI – STAVAZA 

 De club uit Bornem, waar in ’22 nog een manche van het BK doorging, zou via Biddit verkocht zijn. 
 De noodsubsidie energie werd uitgekeerd. 
 2 factor authentication, om de ledengegevens te beschermen, voor toegang tot het ledenbeheer 

werd geactiveerd voor federatiebeheerders. Voor de clubs, voorlopig, nog niet. 
 WSV heeft een infosessie (18/10/2023) over blauwalgen georganiseerd voor de clubs (aan 

openbaar water). Daarnaast organiseerde Sport Vlaanderen een overkoepelende sessie. 
 

7. ETHIEK & GOED BESTUUR 

De STAVAZA goed bestuur wordt besproken op de volgende vergadering. 
Het bestuursorgaan overloopt de jaarlijkse taken: 
 De gedragscodes zijn nog up to date en goedgekeurd. Geen aanpassingen nodig, dus ook geen 

nieuwe ondertekeningen nodig. 
 De WSV-afgevaardigden die zetelen in onze nationale koepel KBWSF zetelen er al vele jaren. Het 

bestuursorgaan bevestigd de aanvaarding en vertegenwoordiging van deze personen in de 
bestuursorganen van KBWSF. 

 

8. STATISTIEKEN 

De statistieken worden besproken en waar nodig toegelicht: 
 Ledenaantallen 

o Evolutie clubleden# langs Albertkanaal: duidelijke neerwaartse trend 
o Er is een analyse/bevraging gepland m.b.t. de drop-out ’22 

 Nautisch, wedstrijd- & promolicenties zullen worden toegelicht op de volgende vergadering. 

9. PERSONEEL 

N.a.v. de arbeidsdeal is een revisie gebeurd van het arbeidsreglement. Een aantal verplichte 
bepalingen werden opgenomen. Het voorstel, als geformuleerd, werd voorgelegd aan Liantis & 
afgetoetst met de bepalingen van Sociare. Jean Claude bekijkt dit verder. 
 

10. VERGADERKALENDER  

 

Datum Tijdstip Locatie 
Bestuursorgaan 5: dinsdag 05/12/2023 20u00 secretariaat WSV 

11. VARIA 

 Graag een update, op de volgende vergadering, van het project meer trainers naar de sport. Meer 
dan waarschijnlijk volgt voor de trainers een nieuwjaarsreceptie. 

 Beslissing: indien er geen kwalitatieve foto’s, voor het huldigen van EK/WK prestaties, zijn dan 
wordt er mee ingestemd om ze aan te kopen tegen een redelijke prijs. 
Motivatie: om een kwalitatief aandenken af te leveren kan er een inspanning worden gedaan 
Hierbij aansluitend worden “onze” fotografen aangeschreven of ze op toekomstige wedstrijden 
aanwezig zouden zijn. 

 Beslissing: het Google-kaartje, als door Brainlane aangemaakt, op onze website mag weg 
Motivatie: de mogelijkheden worden bekeken om een goedkoper alternatief te voorzien. 



 Indien mogelijk wordt de mogelijkheid, i.s.m. VVW, bekeken om de internetverbinding te delen. 
 Jan bekijkt de mogelijkheid om de bestuurders toegang te geven tot sharepoint. 
 

 

 

Handtekening voorzitter  

 


